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Vragen van de leden Ploumen (PvdA), Van Oijk (GroenLinks) en Karabulut 
(SP) aan de Minister van Buitenlandse Zaken over het bericht «De onderkoning 
van Congo» (ingezonden 19 februari 2018). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «De onderkoning van Congo»?1 

Vraag 2
Is er na plaatsing van de Fleurette Group (die fiscaal in Nederland is 
gevestigd) op de Amerikaanse sanctielijst – die voortvloeit uit de zogeheten 
Magnitski-act, gericht tegen personen en bedrijven die betrokken zijn bij 
corruptie en mensenrechtenschendingen – door Nederland onderzoek gedaan 
naar dit bedrijf? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Bent u bekend met het strafrechtelijk onderzoek dat loopt tegen het bedrijf? 
Zo nee, bent u bereid contact op te nemen met uw Amerikaanse ambtsge-
noot om u te laten informeren? 

Vraag 4
Bent u door de Amerikaanse overheid geïnformeerd over de toelichting op de 
sanctionering van Gertler en een handjevol van zijn bedrijven, waaronder de 
Nederlandse vennootschap Fleurette Holdings Netherlands in Nieuwkoop? Zo 
ja, welke acties heeft u daarop ondernomen? Zo nee, bent u bereid zich 
alsnog te laten informeren? 

Vraag 5
Bent u bereid om in navolging van de VS te onderzoeken of er in EU-verband 
sancties tegen Gertler en een handjevol van zijn bedrijven mogelijk zijn? 

Vraag 6
Welke mogelijkheden zijn er voor het invoeren van sancties tegen Gertler en 
zijn bedrijven vanuit Nederland? 

1 Volkskrant van 6 februari 2018
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Vraag 7
Welke inspanningen verricht Nederland om betrokkenheid bij (internationale) 
corruptie te vermijden?
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